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Afdeling 62, Ulsted. 
 
Referat fra afdelingsmødet den 23. august 2016, kl. 15.00 
 
I mødet deltog: 
 
Beboere 12 incl. afdelingsbestyrelsen.  
  
Fra organisationsbestyrelsen: 
 Hans Bøyen Christensen 
 Nils Vinther 
 
Fra administrationen: 
 Peter Andersen 
 Rikke Naur Dybdahl 
 
Ejendomsmester: 
 Fritz Christensen 
 
Ejendomsfunktionær: 
 Jens Justesen 
 
 
Ad pkt. 1. 
 
Hans Bøyen Christensen blev valgt som dirigent. 
 
Ad pkt. 2. 
 
Afdelingens beretning. 
 
Inga Swartz orienterede om: 
 Stille og roligt år. 
  

 
Spørgsmål. 
  
Ingen. 
 
Beretningen blev godkendt. 
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Ad pkt. 3. 
 
Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2017. 
 
Rikke Naur Dybdahl fremlagde budget for 2017 samt langtidsbudgettet. 
 
Budgettet resulterede i en lejeforhøjelse på 15 kr. pr. m2, svarende til 2,1 %. 
Ny m2 husleje er herefter kr. 735,- (gennemsnitlig). 
 
Spørgsmål fra salen: 
Ingen. 
  
 
Budgettet blev godkendt. 
 
 
Ad. pkt. 4.  
 
Status på 360 graders eftersyn 
 
Rikke Naur Dybdahl orienterede om status på eftersynet  jf. nedenstående og henviste til 
afdelingsmødet den 26. februar 2015 herom. Referatet herfra kan ses på Sundby-Hvorup 
Boligselskabs hjemmeside.  
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Ad pkt. 5 
 
Indkomne forslag. 
 
Ingen 
 
 
Ad pkt. 6 
 
Valg af 1 afdelingsbestyrelsesmedlem: 
 
 Edit Pedersen, Præstehaven 3, blev valgt. 
 
Afdelingsbestyrelsen: 
 Formand Inga Swartz   
 Edith Pedersen 

Hanne Pedersen 
 
 
 
Ad pkt. 8  
 
 Valg af 2 suppleanter.  
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Valgt: 
 Grethe Jensen, Præstehaven 2  1. suppleant  
 Lis Hansen, Mellergårdsvej 8 2. suppleant 
 
 
Ad. pkt. 9 
 
Eventuelt.  
 
SP.: Må man have bål på terrassen? 
SV.: Adm.: Vi følger op herpå. 
  
SP.: Skal karnapperne ikke males? 
SV.: Adm.: Vi er opmærksom på det er ved at være tiltrængt. 
  
SP.: Hvorfor er skuret så lille?  
SV.: Adm.: Det var beslutningen den gang. Større skur vil kræve huslejestigning.  
 
Sp.: Må knallerter og skabe opbevares i fællesskuret? 
Sv.: Adm.: Nej, det hører ikke hjemme der. 
 
Sp: Hvorfor skal ejendomsfunktionærerne have det ene rum i skuret. 
Sv: Adm.: Det anvendes til salt og fejeanlæg mv. Adm. kikker på, om der kan frigives mere 
plads. 
 
Hans Bøyen Christensen afsluttede mødet. 
 
Mødet sluttede kl. 15,30 
 
 
 
Ref. Rikke Naur Dybdahl 


